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De voorzitter leidt het onderwerp kort in. Vervolgens geeft zij het woord aan de drie 
insprekers die zich aangemeld hebben. Dat zijn: 

1. De heer Snel, onderwerp: voorstel betere afhandeling WOB verzoeken. 
2. De heer W. Westerman, onderwerp: voorstel nadere verkenning samenwerking 

musea, cultureel educatieve punten, Pieter Vermeulenmuseum, BRAK, SHIP, 
Brederode, enz. 

3. De heer G.J. van der Hulst, onderwerp: goede culturele voorzieningen. 
 
Dan is het woord aan de voorzitter van de werkgroep Raadsakkoord, de heer Van Koten. 
We gaan nu meer investeren om ruimte te geven aan de ontwikkeling van een 
democratische en lokale samenleving. Deze vernieuwing is verbonden aan de 
maatschappelijk zoals opgeschreven in het raadsakkoord. Er is een flitspeiling gehouden 
en met deze peiling zijn (een deel van) de inwoners van Velsen betrokken bij het 
raadsakkoord.  
 
Vervolgens neemt de heer Koppes, namens de werkgroep, het woord over de flitspeiling. 
Hij is blij om te zien dat ondanks het korte tijdsbestek veel mensen de moeite hebben 
genomen om de peiling in te vullen. 450 Mensen hebben de flitspeiling ingevuld. Hij 
presenteert de uitkomsten van de flitspeiling. De uitkomst wordt meegenomen in de 
uitwerking van het raadsakkoord. 
 
Dan is het woord aan de raadsfracties. 
 
De heer De Winter van de fractie van de ChristenUnie krijgt als eerste het woord. Er was 
en is een heel groot draagvlak om de overeenkomsten te zoeken om te komen met een 
groot raadsakkoord. Hij schetst een aantal ervaringen en adviezen van andere gemeenten 
die een raadsakkoord hebben opgesteld. Hij wil hiermee aangeven dat er een valse start 
gemaakt is met het vormen van een coalitie. Hij is van mening dat hierbij geen opzet in het 
spel is geweest. Hij geeft als advies mee om minimaal een jaar voor de volgende 
verkiezingen een procesvoorstel af te spreken, mogelijk via een regiegroep. Hij adviseert 
de initiatiefnemers toe te geven dat er een weeffout is gemaakt bij de start. De heer De 
Winter zal nog met een amendement komen om dit minimaal een jaar voorafgaand aan de 
verkiezingen te doen. Hoe herstellen we nu deze weeffout. De ChristenUnie zou het zeer 



waarderen, als erkend wordt dat de gekozen volgorde achteraf niet handig was. Dit zou 
ons het vertrouwen geven om weer mee te praten over het raadsakkoord.  
 
De heer Korf van de fractie van Velsen Lokaal constateert dat u enerzijds blij bent met het 
ingeslagen pad tot een raadsakkoord, anderzijds is er teleurstelling over de gelopen gang 
van zaken. Mooi dat u aan het eind zegt, dat het niet met kwade opzet is gebeurd. Wij 
hebben het belang van het raadsakkoord voor ogen, en waren op zoek naar een waarde 
om dit als beste in te richten. Dit zoek- en leerproces hadden wij wellicht anders aan 
kunnen pakken. Met uw amendement geeft u een goed punt mee; wij zijn er blij mee. Een 
raadsakkoord is een goede basis om met elkaar aan de slag te gaan.  
 
De heer De Winter van de fractie van de ChristenUnie  constateert dat erkend wordt dat 
het achteraf wellicht beter was om het anders te doen. Daarom zal de ChristenUnie vanaf 
komende dinsdag aansluiten bij de werkgroep Raadsakkoord.  
 
De heer Scholts van de fractie van Forza IJmond blikt terug op het tot nu toe gelopen 
traject. In het door ons op 26 april aangenomen procesvoorstel staan data die niet 
nagekomen zijn. Wat betreft de flitspeiling, hier is op voorhand een groep buitengesloten 
door de peiling via social media te doen. De heer Scholts gaat in op een aantal 
antwoorden die zijn gegeven en de percentages. Wat wordt er gedaan met de reacties? 
De fractie mist inhoud, containerbegrippen moeten worden uitgewerkt. Burgerparticipatie 
is niet zomaar te doen met een flitspeiling. Ga de wijken in, praat met bonden en met de 
inwoners. 
 
De heer Sitompul van de GroenLinks fractie vindt het een prima stuk, echter het is nog niet 
af. Met het akkoord zullen wij nog de wijk ingaan, dat proces gaat gewoon door, je kunt het 
echter niet in twee weken regelen. Op onderdelen zijn er dingen om aan te scherpen. Dit 
is een eerste opzet. Wat betreft het proces, het kan altijd beter; het is een lerend proces.. 
Met de juiste intentie kunnen we toch nog een eind komen. De heer De Winter heeft een 
uitstekend voorstel gedaan. Alle bijdragen van alle partijen zijn van harte welkom. 
 
Mevrouw Eggermont van de CDA fractie merkt op dat het proces anders is gelopen dan 
de fractie had gewenst. Zij zal daar echter niet meer op terugkomen. De raadsleden 
hebben niet veel tijd gehad om de stukken te bekijken; we ontvingen deze pas 
gisteravond. Dan kun je het niet meer met je fractie delen. Wat betreft de flitspeiling, 
vraagt zij zich af waarom deze slechts zo’n korte periode open gestaan heeft. Had langer 
gekund. Inhoudelijk wel wat vragen, nog wel goed in de fractie bespreken. U hoort nog van 
ons of wij het een goed stuk vinden en zullen mogelijk nog schriftelijk reageren.  
 Inhoudelijk wel wat vragen maar het moet nog goed in de fractie worden bespreken. Dan  
 
De heer Kwant van de LGV fractie vindt het feit dat wij vanavond praten over hoe het 
anders zou kunnen, een teken is dat de belangstelling in deze raad groot is. Hij heeft nog 
nooit meegemaakt dat bij een formering van een raadsprogramma of collegeprogramma, 
er eerst een flitspeiling is geweest. Iedereen heeft nu de gelegenheid gekregen om aan te 
sluiten. Hij is blij dat de heer De Winter heeft gezegd dat hij volgende week aansluit bij de 
werkgroep raadsakkoord. We praten niet over coalitie en oppositie maar over partijen die 
mee doen aan het raadsakkoord en partijen die niet mee doen aan het raadsakkoord. We 
zijn op weg, maar gaan stap voor stap. Dit voorlopige concept raadsakkoord kan de heer 
Kwant zich volledig in vinden en hij hoopt dat we er nog verder vorm aan kunnen geven.  
 



De heer Smeets van de D66V fractie constateert dat in het raadsakkoord zaken zijn 
verwerkt die wij aangegeven hadden, waarvoor dank. Hij gelooft dat er geen kwade wil is. 
Echter als er 3 of 4 partijen niet aangehaakt zijn, dan is het moeilijk om te spreken over 
een raadsakkoord. De fractie heeft veel moeite met het woord raadsakkoord, geef het een 
andere naam zoals coalitieakkoord. D66V heeft de keuze gemaakt om niet mee te doen 
aan het akkoord. Waarom is er niet een sessie met stakeholders georganiseerd, of 
waarom niet een flitspeiling voordat het raadsakkoord geschreven was. Jammer dat ons 
amendement niet aangenomen was op 26 april. Ik kan nu geen enkele inhoudelijke input 
geven. Het akkoord kwam veel te laat binnen. Daardoor hebben wij het niet in de fractie 
kunnen bespreken. De flitspeiling kon meerdere keren ingevuld  worden, probeer dit  een 
volgende keer te voorkomen. De heer Smeets mist de inbreng inwoners aan de voorkant. 
Wel waarderen wij het dat ook punten van andere partijen die niet aan tafel hebben 
gezeten zijn meegenomen. 
 
De heer van Koten merkt op dat de vraag naar een andere naam wordt meegenomen. Hij 
verwacht echter niet dat de naam zal veranderen. Door de late aanlevering van het 
concept raadsakkoord hebben de fracties de stukken niet goed kunnen voorbereiden. Wij 
hechten aan inbreng van alle partijen en een gezamenlijk proces.  
 
De heer Korf zegt op de vraag waarom niet een gezamenlijke sessie bij de start met de 
stakeholders. Dit hadden wij kunnen doen. Had D66V aangeschoven geweest, dan 
hadden ze dit in kunnen brengen. In hoeverre is D66V het niet eens met het 
raadsakkoord; welk punt? 
 
De heer Smeets kan nu niet zeggen of wij voor of tegen zijn. 
 
De heer Korf merkt op dat twee belangrijke elementen van het raadsakkoord zijn dat de 
raad in de regierol zit. De raad bepaalt dan dat de hele raad het doet. Een raadsakkoord 
evalueert. Jaarlijks actualiseren. Jammer dat D66V nu niet meegaat in het raadsakkoord.  
 
De heer De Winter van de fractie van de ChristenUnie pleit ervoor, richting de andere 
fracties, om toch te overwegen om mee te gaan praten. Dan heb je ook invloed. In de 
eerdere gesprekken is door alle partijen aangegeven dat zij voorstander zijn van een 
raadsakkoord. Een oplossing vanaf de zijkant werkt niet want dan heb je geen invloed. 
Hij doet een oproep aan D66V, FIJ en CDA om hierover na te denken en ook  aan te 
sluiten ..  
 
De heer Kwant beaamt dat als je zelf aan tafel zit, je mee kunt praten. Als je dat niet doet 
dan neemt uiteindelijk de meerderheid een besluit.  
 
Mw. Baerveldt van de D66V fractie pleit voor een raadsvoorstel met een nieuw 
procesvoorstel op 31 mei. De wethouders kunnen benoemd worden op 31 mei, maar voor 
dit proces zou je meer tijd moeten nemen. Laten we over het raadsakkoord nog eens goed 
doorpraten. Het raadsbesluit van 26 april zou herroepen moeten worden.  
 
De voorzitter concludeert dat de sessie geschorst wordt gezien de tijd, en op 13 of 14 juni 
verder gaat.  


